
Oświadczenie złożone 
przez senatora Andrzeja Persona 

Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Macieja Nowickiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na podstawie umowy 
z 13 sierpnia 2007 r. zlecił spółce Hydroprojekt wykonanie dokumentacji przygotowawczej 
dotyczącej zadania "Ekologiczne bezpieczeństwo stopnia wodnego Włocławek". 

Na mocy aneksu nr 1 z dnia 15 listopada 2007 r. zostały zmienione terminy wykonywania 
poszczególnych etapów oraz wprowadzono etap Ia: "Analiza i ocena wariantów ze wskazaniem 
wariantu optymalnego". Zlecona analiza została wykonana ze względu na kryteria ekologiczne 
i użytkowe. 

Panie Ministrze, w związku z opóźnieniami w realizacji przyjętego harmonogramu prac 
dotyczących zadania "Ekologiczne bezpieczeństwo stopnia wodnego Włocławek" proszę 
o informację o stanie prac nad aktualizacją raportu o oddziaływaniu na środowisko oraz 
przedstawienie wyników analizy i oceny wszystkich wariantów. 

Proszę również o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania. Który z wariantów uzyskał 
najwyższą punktację, a który najniższą? Jakie dalsze działania przewiduje Pan w przypadku 
wskazania wariantu trzeciego: stopień wodny w Nieszawie na 703,75 km Wisły? 

Z poważaniem 
Andrzej Person 
senator RP 
 


